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PROTOKÓŁ 

z obrad XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 28 marca 2017r. 

W sesji udział wzięli: 

Radni Gminy wg listy obecności załączonej do protokołu, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
Skarbnik Gminy - Mirosława Nykaza, 
Pracownicy Urzędu Gminy, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-20 18 I otworzył o godz. 
13.00 Przewodniczący Rady Gminy Łabowa pan Krzysztof Skraba i powitał wszystkich 
przybyłych. 

Na ustawową liczbę 15 Radnych w posiedzeniu sesj i uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad i tytuły proponowanych uchwał w sprawie: 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr XXXII/190/20 16 
Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Łabowa, 
- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 
- zasad powoływania Komitetu Rewitalizacji i ustanowienia jego regulaminu, 
- dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 
- określenia kryteriów obowiązujących na drngim etapie rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli 
i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Łabowa oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 
- określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do 
klasy pierwszej publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Łabowa wraz z 
określ eniem dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

Przewodniczący Rady zapytał czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, więc poddał porządek obrad pod głosowanie, w wyniku 
którego został przyjęty 14 głosami za. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy Przewodniczący Rady zapytał czy 
Radni zgłaszają uwagi do tego protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie zgłoszono 
wobec czego poddał go pod głosowanie w wyniku, którego został przyjęty 14 głosami za. 



Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie : 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwalą Nr 
XXXII/190/2016 Rady Gminy Łabowa z dnia 29 grudnia 2016r. w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Skarbnik wyjaśniła, że w zeszłym tygodniu otrzymała informację od Wojewody Małopolskiego o 
zmniejszeniu dotacji o 89 tysięcy złotych przeznaczonych na utrzymanie przedszkoli. Zbliża się 
kwartalne sprawozdanie i kwota tej dotacji musi być ustalona na poziomie takim jaki Małopolski 
Urząd Wojewódzki wskazuje. Wójt Gminy posiada kompetencje, aby zwiększać lub zmniejszać 
dotacje, ale w związku z tym, iż wcześniej podjął decyzję o nie obcinaniu wydatków w szkołach, 
pozostawiono na ten cel wolne środki i jest propozycja zwiększyć na wydatkach tę kwotę 89 tysięcy 
złotych. Ponieważ ustawa mówi, że w momencie kiedy zmienia się nadwyżka, bądź deficyt musi 
się zmienić wieloletnia prognoza, stąd zaistniała potrzeba podjęcia tej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów za przyjęła uchwałę Nr XXXIV/21812017. 

- zmiany budżetu i uchwały budżetowej na 2017 rok, 

Skarbnik poinformowała, że jeśli chodzi o dochody to nastąpiła zmiana klasyfikacji budżetowej, 
weszły nowe paragrafy i do końca marca jest potrzeba zmodyfikowania budżetowej uchwały. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów przvjęła Uchwałę Nr XXXIV/2191201 7. 

- zasad powołania Komitetu Rewitalizacji i ustanowienia jego regulaminu, 

Sekretarz wyjaśnił, że ustawa o rewitalizacji zobowiązuje Wójta Gminy do powołania Komitetu 
Rewitalizacji, który będzie wspierał Jego działania w obszarze rewitalizacji, stanowił forum 
współpracy i dialogu interesariuszy z organami gminy, a także sprawował funkcje opiniodawczo
doradcze w sprawach związanych z wdrażaniem Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Łabowa 
na lata 2016-2022. Komitet ten może być powołany tylko na zasadach określonych przez Radę 
Gminy, w związku z tym przygotowano tę uchwałę. Załącznik do niej stanowi Regulamin Komitetu 
Rewitalizacji dla obszarów Gminy Łabowa, który zawiera zadania, organizację i tryb pracy oraz 
deklarację zgłoszenia kandydatury na członka tego Komitetu. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXIV/2201201 7. 

- dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Jednostek wyjaśniła, że na poprzedniej Sesji Rady Gminy 
Łabowa w dniu 28 lutego 2017r. została przyjęta uchwała w sprawie projektu dostosowania sieci 
szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Następnie projekt ten 
przedstawiono czterem organom, a mianowicie trzem Związkom Zawodowym : Solidarność, 
Nauczycielstwa Polskiego, Forum Związków Zawodowych oraz Małopolskiemu Kuratorowi 
Oświaty, które wydały pozytywną opinię . Zgodnie z art. 21 O prawa oświatowego w terminie do 31 
maja Rada Gminy j est zobowiązana podjąć uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. Kierownik przypomniała też, że nie 
zmieniają się granice obwodów czterech publicznych szkół podstawowych, a Szkoła Podstawowa 
im. Św. Franciszka z Asyżu w Łabowej będąca do tej pory Zespołem Szkolno-Gimnazjalnym 
rozpocznie działalność z dniem 1 września 2017r. z klasami gimnazjum do wygaszenia. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu : 14 głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXJV/221120 I 7. 

- określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie rekrutacyjnym do publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
prowadzonych przez Gminę Łabowa oraz określenia dokumentów niezbędnych do 



potwierdzenia tych kryteriów, 

Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Jednostek wyjaśniła, że do publicznych przedszkoli i 
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych przyjmowani są kandydaci z terenu całej 
Gminy. W sytuacji, gdy jest więcej kandydatów niż miejsc następuje tzw. postępowanie 

rekrutacyjne. W pierwszym etapie punktowane są dzieci zgodnie z wytycznymi Ministra Edukacji 
Narodowej , ale j eśli nie daje ono rozstrzygnięcia to musi być przeprowadzony drugi etap 
postępowania rekrutacyjnego i na jego podstawie brane są kryteria, liczba punktów oraz dokumenty 
niezbędne do potwierdzenia kryteriów uchwalone przez Radę Gminy Łabowa. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów przvięła Uchwałę Nr XXXIV/22212017. 

- określenia kryteriów wraz z liczbą punktów na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
do klasy pienvszej publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Łabowa 
wraz z określeniem dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. 

Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Jednostek wyjaśniła, że sytuacja wygląda podobnie jak w 
poprzedniej uchwale i dotyczy określenia kryteriów wraz z liczbą punktów uwzględnianych w 
postępowaniu rekrutacyjnym do klasy pierwszej szkoły podstawowej oraz dokumentów 
niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów. Kandydatów do klasy pierwszej zamieszkałych poza 
obwodem szkoły w przypadku, gdy placówka dysponuje wolnymi miejscami, przyjmuje się w 
drodze postępowania rekrutacyjnego uwzględniając kryteria wraz z przyznaną im liczbą punktów. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu: 14 głosów przyjęła Uchwałę Nr XXXIV/22312017. 

Ad. 5 Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Z uwagi na nieobecność na sesji Wójta Gminy spowodowaną koniecznością wyjazdu służbowego 
Sekretarz Gminy poinformował, iż w lutym tego roku zostały podjęte działania zmierzające do 
uruchomienia pomieszczeń, w których siedzibę miał Bank Spółdzielczy. Zostały one 
wyremontowane i przeznaczone dla dwóch zespołów GPL i GZOJ, natomiast pokój w którym 
urzędował pierwszy zespół przekazano dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Ponadto został złożony wniosek o wykonanie kanalizacji, ale na zmienionych zasadach niż do tej 
pory. Mianowicie Urząd Marszałkowski wymaga nowych uściślonych dokumentów, związanych z 
wprowadzeniem pojęcia aglomeracji i należy wskazać przez jakie jej obszary będzie przebiegał 
rurociąg. Jeśli będzie to przejście poza aglomeracją to koszty w 100% musi pokryć Gmina z 
własnych środków. Dobrą wiadomością jest fakt, że z 23 km poza aglomeracją znajdują się 2 km w 
Nowej Wsi oraz 1,5 km w Maciejowej , więc koszty nie będę aż tak duże . 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Marcin Mróz zwrócił uwagę na fakt, iż jakiś czas temu na terenie szkoły podstawowej w 
Łabowej doszło do próby oszukania mieszka11.ców przez nieuczciwą firmę oferującą metody 
leczenia za pomocą różnych sprzętów i poprosił o to, aby nie udostępniać tego typu miejsc na te 
cele. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Radny Aleksander Sołtys zwrócił uwagę na mało czytelnie opisane worki na śmieci. 

Radny Jan Gawęcki zapytał do kogo należy się zwrócić z wnioskiem o uporządkowanie 



zaśmieconych miejsc przy drogach oraz potoków. Sekretarz poinformował, że jak co roku po 
zakończeniu zimy zostanie wysłana grupa pracowników Urzędu Gminy w celu wykonania prac 
porządkowych, natomiast za potoki na terenie gminy jest odpowiedzialny Regionalny Zarząd 
Gospodarki Wodnej. 

Radny Marcin Mróz zwrócił się z prośbą o uprzątnięcie materiału do posypywania dróg w sezonie 
zimowym. Sekretarz poinformował, że firmy odpowiedzialne za zimowe utrzymanie dróg w 
ramach umowy dokonają oczyszczenia nawierzchni. 

Ad. 8 Zakończenie obrad . 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skraba 
podziękował wszystkim za udział i zakończył obrady XXXIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 
Łabowa. 

Protokołowała: 

Elżbieta Radziak 


